

過往報告參考 Past Report Reference

本科選輯了過往的優秀小組報告，供修讀同學於崇基學院通識教育辦公室閱覽參考。同學可填寫以下表格，提交全組成員之姓名及學號、所需報告之編號及預約閱覽日期及時間。

There are past reports as exemplars for reference by students who have registered for the course. They are available for viewing in the Chung Chi College General Education Office. Interested students can complete the following online form with names and SID of the whole group, report code and the requested date and time.

網上表格 Online form: <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13681733>

Report Code	Title
GSS 22/019	探討如何公平分配香港娛樂場所資源
GSS 22/022	Health Impact Brought by COVID-19: Effects of Changes in Teaching Modes on University Students in Hong Kong with Learning Style being Moderator
GSS 22/034	Impact on the F&B industry over the pandemic times
GSS 22/051	Study on Different Quarantine Conditions, Mental Health, and Productivity
GSS 22/073	Evaluation on Kwun Tong Promenade Music Fountain Project and its impact on public psychological well-being
GSS 22/077	探討「躺平」文化在香港社會的體現
GSS 22/089	香港新粉絲文化與粉絲經濟的共生關係
GSS 22/108	探討香港和德國大學生在 Covid-19 疫情下學習模式的改變及對學習成效的影響
GSS 22/109	Examining effects and correlation between major fashion brands and body shaming among female undergraduates in Hong Kong
GSS 22/128	How has social media affected youth's perspectives on body image?
GSS 22/131	比較香港及其他亞洲地區應對新冠疫情的防疫政策，並評估其對經濟及民生的影響
GSS 22/135	探討 Netflix 原創限制級題材 (16+) 對於香港年輕人價值觀的影響
GSS 22/143	An investigation on Hong Kong medical students' knowledge, attitude and practice towards COVID-19 Vaccination
GSS 22/149	何明華與崇基的博雅教育：傳承與蛻變
GSS 22/156	探討在現代香港社會「在家離世」的現況與推廣
GSS 22/159	以鶴佬水上人的婚嫁文化作例，探討其族群文化傳承危機